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	Le 27 septembre 2012

	

	
	

	Coram:  Deschamps, Fish and Karakatsanis JJ.
	
	Coram : Les juges Deschamps, Fish et Karakatsanis

	
	
	

	BETWEEN:

Jerry H. Beaton

Applicant

- and -

Scott Burns and Burnco Rock Products Ltd., Minister of Labour, Alberta Government, Workman’s Compensation and
Toronto Dominion Bank

Respondents
	
	ENTRE :

Jerry H. Beaton

Demandeur

- et -

Scott Burns et Burnco Rock Products Ltd., Minister of Labour, Alberta Government, Workman’s Compensation et 
Banque Toronto-Dominion

Intimés

	

	
	

	JUDGMENT

[bookmark: BM_1_]The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The motion to appoint counsel is dismissed. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal of Alberta (Calgary), Number 1101-0106AC, dated December 20, 2011, is dismissed with costs to the respondents Scott Burns and Burnco Rock Products Ltd. and Toronto Dominion Bank in accordance with the Tariff.
	
	JUGEMENT

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d’autorisation d’appel est accueillie. La requête pour nomination d’un avocat est rejetée. La demande d’autorisation d’appel de l’arrêt de la Cour d’appel de l’Alberta (Calgary), numéro 1101-0106AC, daté du 20 décembre 2011, est rejetée avec dépens en faveur des intimés Scott Burns et Burnco Rock Products Ltd. et Banque Toronto Dominion selon le montant qui sera établi conformément au Tarif. 
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